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Geachte leden van de raad, 

Wij hebben op 8 septennber besloten om de transportvergoeding voor het inzamelen van oud papier 
met een kraakperswagen (vrachtwagen) met ingang van 1 januari 2020 te verhogen naar 5 cent per 
kilo. De vergoeding was vanaf 2014 3,5 cent per kilo. 

Vergoeding voor kraakperswagens niet meer in verhouding 
Er maken 7 verenigingen (van de 26 die oud papier inzamelen) gebruik van een kraakperswagen. Zij 
krijgen naast een vergoeding voor het ingezamelde oud papier ook een transportkostenvergoeding. 
Een aantal van deze verenigingen heeft bij ens aan de bel getrokken, omdat de vergoeding niet 
meer in verhouding staat tot de kosten die voor de inzet van een kraakperswagen nnoeten worden 
betaald. Zonder aanpassing van de transportkostenvergoeding voor inzameling met 
kraakperswagens geeft een aantal verenigingen aan te stoppen met het inzamelen van oud papier. 
Door het verhogen van de transportvergoeding van 3,5 cent naar 5 cent per kilo hebben de 7 
verenigingen die kraakperswagens inhuren, aangegeven voorlopig door te gaan met het inzamelen 
van oud papier. 

Ook met de verhoging van het tarief is de vergoeding niet helemaal kostendekkend voor deze 
verenigingen. Dit is een bewuste keuze, omdat er ook verenigingen zijn die gebruik maken van een 
haalsysteem met eigen middelen. Zij moeten een deel van de totale vergoeding inzetten em de 
kosten voor de inzet van eigen nnaterieel te betalen. Datzelfde principe hanteren we ook voor de 
verenigingen die gebruik maken van een kraakperswagen. 

Oud papier am per nog iets waard 
De inzameling van papier en karton was jarenlang een bran van inkomsten voor verenigingen en 
gemeenten. De prijs dreigt echter zo ver te zakken, dat er wellicht geld toegelegd meet warden em 
het oud papier in te zamelen en af te voeren. Oud papier is sinds 2019 amper nog iets waard, omdat 
Europa kampt met een oud papieroverschot. Dat overschot is ontstaan doordat China gestopt is met 
het inkopen en verwerken van oud papier uit Europa. Dit heeft ook consequenties voor Berkelland. 

Toekomst oud papier inzameling in Berkelland 
We voorzien dat de prijs van oud papier onder druk blijft staan en de kosten op termijn waarschijnlijk 
niet meer opwegen tegen de opbrengsten voor veel verenigingen. Tevens willen wij dat bij alle 
huishoudens in Berkelland het oud papier op een professionele manier wordt opgehaald. Op dit 
moment bestaan er nog zogenaamde Vitte vlekken' waar geen papier opgehaald wordt. 
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Om onze koers voor de toekomst te kunnen bepalen, gaan we de komende tijd de uitgangspunten 
voor de oud papier inzameling bepalen en kijken we hoe de inzameling en subsidierelatie met de 
verenigingen in de toekomst vorm moeten geven. Wij zullen u hierover informeren. 
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